
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 13.11.2018  
 
Oppvekstutvalgets behandling: 
 
Oppvekstsjefen gjennomgikk en presentasjon som viser de ulike driftstiltak som må settes i 
verk for å komme innenfor den tildelte rammen. Presentasjonen sendes ut til 
utvalgsmedlemmene etter møtet.   
Det området som synes mest dramatisk, er enhet barnehage. Denne enheten er så regulert 
med bemanningsnorm, pedagognorm og stadig utvidet rett til barnehageplass, at det kan bli 
svært utfordrende og trolig helt umulig å holde seg innenfor tildelt budsjettrammen.   
  
Aud Dagmar Ramdal (SP) forslår nytt punkt 1 som erstatter rådmannens forslag, punkt 
1: "Oppvekstutvalget tar budsjettforslaget for 2019 til orientering."  
 
Daniel Fenstad (H) foreslår nytt punkt 2: 
«Oppvekstutvalget er bekymret for konsekvensene som en urealistisk lav budsjettramme vil få 
for tjenestetilbudet og de ansatte innenfor enhet barnehage.»   
De øvrige punktene i rådmannens forslag til vedtak flyttes nedover.   
  
Rådmannens forslag med endringene i Oppvekstutvalget ble enstemmig vedtatt.   
  
Oppvekstutvalgets vedtak: 
 

1. Oppvekstutvalget tar budsjettforslaget for 2019 til orientering  
2. Oppvekstutvalget er bekymret for konsekvensene som en urealistisk lav budsjettramme 

vil få for tjenestetilbudet og de ansatte innenfor enhet barnehage.   
3. Låneopptak til investeringer i 2019 i henhold til Regnskapsskjema 2 A med inntil kr 246,7 

mill. delegeres til rådmannen.    
4. Låneopptak til startlån i 2019 i henhold til Regnskapsskjema 2 A med 20 mill. delegeres til 

rådmannen.   
5. Prisliste for 2019 kommunale avgifter og gebyrer vedtas som framlagt.  

 


